
Rosteme
Základní školu Duhovka jsme začali budovat 
v roce 2010. V roce 2015 jsme vyslyšeli něko-
likaleté prosby rodičů, aby naše škola nekon-
čila 5. ročníkem, a začali připravovat konkrét-
ní řešení pro pokračování dětí na 2. stupni. 
Základní otázkou byl prostor, kam nové třídy 
umístit. Variantou byla i zcela jiná lokace. Na-
konec jsme došli k řešení v podobě přístav-
by. Od roku 2019 jsme začali 2. stupeň reálně 
budovat a  první šesťáci mohli pokračovat 
ve studiu ve stejné budově a škole, ve které 
kdysi nastoupili do 1. třídy. Od té doby každý 
rok přibude v naší škole jeden ročník a pro-
story nám začínají být těsné.

Naším záměrem je v letech 2022 a 2023 při-
stavět na budově školy celé jedno patro. To 
nám umožní vytvořit pro studenty i  peda-
gogy 2. stupně silné zázemí v  podobě no-
vých kmenových učeben, velké studovny 
s knihovnou (bude sloužit i dětem 1. stupně) 
a moderní počítačové učebny.

Celých těch 12 let s úžasem 
sleduji, jak překvapivě až 
dramaticky ten duhovkový 
organismus roste a vyvíjí se.  
A jak tím nesmírně obohacuje 
i mne … 

Ale kromě umístění dalších ročníků chceme 
vyřešit i  druhou významnou potřebu ško-
ly,  a  tou je důstojné a  kvalitní zázemí pro 
sport. Proto náš projekt zahrnuje i výstavbu 
nové tělocvičny, která bude přímo napoje-
na na současnou budovu. A nad tělocvičnou 
vznikne multifunkční prostor, kam umístí-
me nový výtvarný ateliér a zázemí pro pří-
rodovědné bádání. Tělocvična jako největ-
ší prostor školy poslouží nejen pro tělocvik 
a  sportovní volnočasové aktivity, ale i  jako 
aula a  zázemí pro rozmanité kulturní akce 
i setkávání školní komunity.

V  realizaci záměru jsme vlastně již docela 
daleko. Máme kde stavět, získali jsme skvě-
lý architektonický projekt a  dokázali jsme 
přesvědčit vlastníka objektu, Městskou část 
Praha 6, aby náš projekt podpořil a součas-
ně tím získáme prodloužení nájmu až do 
roku 2054. Máme tým, který je odhodlaný jej 
uskutečnit a jsme schopni významnou část 
stavby financovat z  vlastních zdrojů. Chybí 
nám 43 milionů, abychom mohli realizovat 
celý projekt najednou, což by - oproti mož-
nosti rozdělení do etap - přineslo řadu výhod 
a synergií: organizačních, provozních, staveb-
ních i finančních. Proto jsme se rozhodli pro 
cestu vedoucí k dárcům, kteří by nám s částí 
záměru chtěli pomoci. Protože opak by zna-
menal nejméně desetiletý odklad vzniku tě-
locvičny. 
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